
 

Správa o činnosti ZO JDS Komárno za rok 2023 

 

Vážení prítomní, 

dovoľte mi, aby som Vás čo najsrdečnejšie privítala na dnešnej výročnej členskej schôdzi ZO 

JDS Komárno.               Som rada, že sme 

sa po roku opäť mohli stretnúť.                                                   Musím Vám oznámiť, že so 

zármutkom v srdci sme sa vo februári navždy rozlúčili s dlhoročnou členkou výboru p. Helenou 

Ražnou.  

Pre mňa bol rok 2023 plný zážitkov s úspechmi, ale aj s ťažkosťami. Veľmi som vďačná členom 

výboru za ochotu mi pomôcť a za pravidelnú účasť na zasadnutiach výboru.  

Osobitne chcem poďakovať  pani prof. Dr. Eve Polákovej našej kultúrnej referentke, za jej 

veľkú a obetavú pomoc ako pre mňa, tak aj pre všetkých  seniorov či už členov klubu alebo 

členov jednoty dôchodcov.  V priebehu roka sa starala aj stará o vzdelávanie seniorov, viedla 

počítačový kurz a zabezpečuje plynulý chod  výpočtovej techniky. Založila webovú stránku 

Komárňanskí seniori na faceboku skupinu Seniori na fejsbuku, ktoré pravidelne aktualizuje.  

V roku 2023 pre  ZO JDS vypracovala a vyhrala dva projekty. Jeden bol cez Nadáciu PONTIS  

„Podpora komunitného života seniorov vizualizáciou v online priestore“, vrámci ktorého bol 

zakúpený kvalitný fotoaparát, farebná tlačiareň, zorganizovala kurz fotografovania s lektorom 

a zabezpečila výstavu fotografií s názvom „Seniori fotografujú“.  

Druhý projekt bol „Pohybom k zdraviu a komunitnej angažovanosti“. Zakúpili sme Nordic 

Walking palice a zabezpečili odbornú lektorku p. Martu Szabóovú na kurz a tréning. 

Ďakujem podpredsedníčke Bc. Márii Horváthovej a súčasne predsedníčke OO JDS Komárno, 

ktorá nás spája a udržiava kontakt so  základnými organizáciami v okrese, s okresnými 

organizáciami ako aj s krajskou organizáciou Jednoty dôchodcov v Nitre.  

Pani Helene Pajdovej ďakujem za organizačnú pomoc, Eve Adlerovej za zodpovednú prácu 

pokladníčky, Gejzovi Keresztesovi za športovú činnosť,  Kláre Imelyiovej a Katke Hegedúsovej 

za pomoc v činnosti výboru.  

Náš výbor sa schádzal v plánovaných termínoch, a to každý druhý utorok v mesiaci. 

A teraz v skratke o našich aktivitách: 

Vo febrári sme zorganizovali Fašiangovú zábavu v reštaurácii u Hoffera. O dobrú náladu sa 

nám  postaral hudobník Marián Búzás. 

V júni sme sa zúčastnili Okresných športových hier v Patinciach  v zastúpení Eva Adlerová, Eva 

Kosztolányiová, Eva Poláková, Anna Janíčková, Zuzana Bodóová, Alžbeta Danišová, Katarína 

Szomszédová, Irena Halászová, Mária Horváthová, Ladislav Janíček, Tibor Halász, Július Szabó, 



František Galánta, Imrich Geleta, Štefan Horváth. Pani Irena Halászová získala až  tri medaily, 

Július Szabó a Ladislav Janíček po jednej. Medailistom gratulujem a všetkým ďakujem za účasť. 

Môžem konštatovať, že tieto športové hry  boli usporiadané na vysokej úrovni. 

O zúčastnených športovcoch bolo dobre postarané. Pohostenie bolo výborné. 

Venovali sme sa aj kultúre, menšia skupina seniorov navštívila divadelné predstavenie v Nitre 

aj v Bratislave. 

V júli sa konalo literárne posedenie, pozvaní boli autori: Mária Hajtmanová vydala knihu „Sibír, 

Zajatie, Návrat“, János Salát autor knihy „Posta galamb sport története Komáromba“ – 

o histórii holubárstva  a Zlata Uríčková – prednes vlastnej tvorby prózy z obdobia roku 1968. 

Posedenie bolo spríjemnené hudobným vystúpením absolventa Umeleckej školy Silvie 

Czafrangoovej v Komárne J. Kotlára. 

V októbri sa v Zemianskej Olči konala prehliadka kultúrnych súborov seniorov okresu Komárno 

– spevácke a tanečné vystúpenie. Na prehliadke vystúpil aj súbor Čakanka pôsobiaci pri Klube 

dôchodcov v Komárne. 

V októbri sme zorganizovali ďalšiu zábavu – tentoraz Katarínsku. Účasť bola výsoká a nálada 

výborná. 

A na záver: od decembra 2023  bola možnosť zaplatiť  členské  príspevky na rok 2024 

v hodnote 5,- Eur. Táto možnosť je ešte aj dnes. A teraz o našej členskej základni: 

Ku dnešnému dňu evidujeme  170 členov, z toho na rok 2024 členský príspevok zatiaľ uhradilo 

iba 76 členov.  

Každým rokom jednota dôchodcov ponúka svojim členom rekondično-liečebné poukazy,, 

ktoré sú k dispozícii záujemcom aj tento rok. Pri výbere sa preferujú členovia, ktorí ešte nemali 

pridelený poukaz, tí, ktorí sa aktívne zúčastňujú činnosti JDS a nakoniec aj poradie v akom sa 

prihlásili. 

Ďakujem Vám za pozornosť a za účasť a prajem Vám hlavne veľa dobrého zdravia, a aby sme 

ešte zažili veľa akcií a krásnych spoločne strávených chvíľ.  

A týmto vás chcem poprosiť, aby ste sa zapájali a zúčastňovali do nami organizovaných akcií, 

ktoré s láskou pre Vás pripravujeme.  

V Komárne 12.03.2024 

 

Eva Kosztolányiová  

predsedníčka ZO 

 


